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Mestský úrad Spišská Nová Ves, Štefánikovo námestie č.1, 052 01 Spišská 
Nová Ves 

 

Zápisnica č. 1/2025 zo zasadnutia 

Komisie výstavby, dopravy, územného plánovania a rozvoja mesta pri MsZ v 
Spišskej Novej Vsi 

 

konaného dňa 15.01.2025 od 14.30 h. do 16.00 h a dňa 23.01.2025 od 14:00 do 
15:00 

vo veľkej zasadačke Mestského úradu v Spišskej Novej Vsi – 2. poschodie 
Štefánikovo námestie 1, 052 01 Spišská Nová Ves. 

  

Prítomní: predseda:  Ing. Jozef Gonda 

 členovia:  Mgr. Rastislav Javorský, RNDr. Ladislav Ruttkay, Ing. Radomír 
Habas, Mgr. Andrej Cpin, PaedDr. Branislav Tkáč, MBA 

 gestori: Ing. arch. Katarína Leskovjanská, Ing. Zuzana Holotňáková 
zapisovateľ:  Ing. Tadeáš Biskup 

 hostia: Ing. Pavol Bečarik, Ing. Jozef Naščák MPH, poslanci MsZ, Ing. 
Zuzana Valkoššáková, Ing. Anna da Cruz, 

  Ing. arch. Jakub Marek: ARKA - architektonická kancelária, s.r.o, 
RNDr. Andrej Šteiner, PhD., Mgr. Michal Schvalb: KRI – Inštitút pre 
klímu a rozvoj 

Ospravedlnení:  podpredseda: JUDr. Ing. Igor Geletka  
  členovia:  Ing. Oskár Gonda 

  gestori:  Ing. Darina Paveleková 
  

Program zasadnutia: 
1. Otvorenie 
2. Prezentácia návrhu ZaD ÚP č.7/2023, ktorý bude predložený na rokovanie MsZ vo februári 

2025 na schválenie/neschválenie 
3. Predstavenie návrhu dodatku č.7/2025 k VZN 5/2000 o ZaD ÚP 
4. Návrh zoznamu investícií financovaných z úveru na roky 2025 a 2026 
5. Prezentácia návrhu Stratégie adaptácie na nepriaznivé účinky zmeny klímy mesta Spišská 

Nová Ves 
6. Návrh VZN č. 2/2025 o určení názvu novej ulice „Zelené údolie“ (nová IBV) 
7. Rôzne a diskusia 
8. Záver     

 
I. časť 

Bod č. 1: Otvorenie 
Zasadnutie Komisie výstavby, dopravy, územného plánovania a rozvoja mesta (ďalej len „komisia“) 
otvoril a viedol predseda komisie Ing. Jozef Gonda, privítal prítomných členov a oboznámil všetkých   
s programom rokovania.  
 
Bod č. 2: Prezentácia návrhu ZaD ÚP č.7/2023, ktorý bude predložený na rokovanie MsZ vo 
februári 2025 na schválenie/neschválenie 
Ing. Anna da Cruz informovala prítomných o postupe prác pri obstarávaní návrhu ZaD ÚP č. 7/2023. 
Dôvodom spracovania tohto dokumentu sú aktuálne potreby územného rozvoja a požiadavky 
žiadateľov pri riešení bývania, rekreácie a čiastočne aj umiestnenia výroby a služieb. Zadanie pre 
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spracovanie dokumentu pozostávajúce z 24 podnetov bolo schválené na zasadnutí MsZ (11.10.2023). 
Spracovateľom dokumentu je spoločnosť ARKA - architektonická kancelária, obstarávateľom 
dokumentu je referát územného plánovania. V období mesiacov jún-júl 2024 bol dokument prístupný 
na pripomienkovanie. K dokumentu bolo vyhotovené oznámenie o strategickom dokumente, ktorý 
podlieha posudzovaniu vplyvov na životné prostredie. Príslušné oddelenie okresného úradu vydalo 
rozhodnutie, že dokument nepodlieha posudzovaniu podľa zákona o posudzovaní vplyvov na životné 
prostredie. Návrh ZaD bol prerokovaný s orgánmi štátnej správy, samosprávy, organizáciami, 
správcami inžinierskych sietí. Oprávnené pripomienky boli do dokumentácie zohľadnené, 
neakceptované pripomienky boli opätovné prerokované na ďalšom verejnom prerokovaní. Dôležitým 
dokumentom k návrhu bolo rozhodnutie okresného úradu Košice – odbor opravných prostriedkov, 
ktorý vydal súhlasné stanovisko v zmysle zákona o ochrane a využívaní poľnohospodárskej pôdy 
a o integrovaní prevencie a kontrole životného prostredia. Schvaľovanie návrhu ZaD ÚP č. 7/2023 
bude súčasťou programu zasadnutia najbližšieho zastupiteľstva MsZ. Ing. Anna da Cruz požiadala 
spracovateľa dokumentu o odprezentovanie tohto dokumentu prítomným. 
Pozn.: 
Na financovanie ZaD ÚP č.7/2023 prispeli okrem mesta Spišská Nová Ves i súkromní žiadatelia o ZaD ÚP vo 
výške 39 139 eur.  

 
Ing. arch. Jakub Marek (ARKA s.r.o) informoval prítomných o spracovanom návrhu ZaD ÚP č. 7/2023. 
Aktuálne prebieha ešte fáza posúdenia dokumentu Úradom pre územné plánovanie, kde boli podané 
všetky pripomienky k návrhu dokumentu, ktoré vyplynuli z prerokovania dokumentu a v rámci ktorých 
došlo ku konsenzu so stanoviskami dotknutých orgánov. Stanovisko tohto úradu je nevyhnutnou 
súčasťou dokumentácie k schváleniu návrhu ZaD mestským zastupiteľstvom. 
Spracovateľ oboznámil prítomných o troch lokalitách, v rámci ktorých došlo k zmenám spracovaného 
návrhu dokumentu oproti pôvodnému návrhu, ktorý bol prerokovaný. V zmysle vydaných stanovísk 
dotknutých orgánov došlo k vyradeniu (vylúčeniu) predmetných podnetov žiadateľov z návrhu ZaD č. 
7/2023 (išlo o stanoviská odboru opravných prostriedkov k záberu a rozsahu poľnohospodárskej pôdy, 
stanoviská Štátnej ochrany prírody k ochranným oblastiam národného parku a stanoviská 
Slovenského vodohospodárskeho podniku k stavbám v záplavovom pásme) v rámci lokalít: 

 Lokalita Fľúder (Hornádske lúky) – návrh zmeny funkčného zámeru - výstavby rodinných 
domov na záhradkársku oblasť (vyradenie z dôvodu záplavového územia); 

 Lokalita letiska – návrh zmeny funkčného zámeru na výstavbu fotovoltickej elektrárne 
(vyradenie z dôvodu existencie plochy najkvalitnejšej pôdy); 

 Lokalita Malé pole – návrh výstavby v zmysle spracovanie urbanistickej štúdie (vypustené 
obytné plochy naviazané na JV obchvat mesta, presun poľnohospodárskeho dvora, vylúčenie 
lokality rekreácie nad malým poľom, kt. nie je naviazaná na existujúcu zástavbu). 

Zároveň doplnil, že žiadatelia vylúčených podnetov boli oboznámení s týmito stanoviskami a zároveň 
informovaní o tom, aké následne kroky robiť, aby tieto podnety mohli byť realizované. V rámci lokality 
Rybníky bol premietnutý podnet do návrhu dokumentu v zmysle vyjadrenia štátnej ochrany prírody, 
ktorá určila miesta, kde je vhodná výstavba rekreačné zariadenia nadregionálneho významu 
a zároveň aj rekreačné objekty pre individuálnu rekreáciu. Spracovateľ taktiež doplnil, že došlo ešte 
k úprave záväznej časti v rámci regulatívov niektorých lokalít (percentá zastavanosti územia) a bol 
vypracovaný regulačný list pre lokalitu Malé pole s podrobnejším popisom príslušných regulatívov. 
 
Ing. Jozef Gonda doplnil, že podstatná časť žiadateľov bude týmto návrhom ZaD č. 7/2023 
uspokojená a tento dokument je výsledkom všeobecného kompromisu medzi žiadateľmi a dotknutými 
orgánmi, majiteľmi súkromných pozemkov, štátnou správou, verejnou správou, pozemkovým fondom, 
správou národného parku, developermi. Výsledný návrh do veľkej miery korešponduje s požiadavkami 
žiadateľov. 
Ing. Anna da Cruz doplnila informácie o ďalšom legislatívnom postupe týkajúceho sa povinného 
zverejnenia záväznej časti ZaD č. 7/2023 2 týždne pred schvaľovaním na zasadnutí MsZ. 
 
Ing. Rastislav Javorský požiadal o skoršie zaslanie kompletného materiálu vzhľadom k dôležitosti 
predmetného materiálu. 
Pozn.: Materiál bol zaslaný dňa 20.01.2025 v elektronickej forme prostredníctvom emailu. 

 
Návrh uznesenia k bodu č. 2:  
Členovia komisie berú na vedomie Návrh ZaD ÚP č.7/2023, ktorý bude predložený na rokovanie MsZ 
vo februári 2025 a odporúčajú materiál v MsZ schváliť. 
Členovia komisie požadujú zaslať kompletnú dokumentáciu návrhu ZaD ÚP č.7/2023 v skoršom 
termíne. 
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Bod č. 3: Predstavenie návrhu dodatku č.7/2025 k VZN 5/2000 o ZaD ÚP 
Ing. Anna da Cruz oboznámila prítomných o návrhu dodatku č. 7/2025 k Všeobecne záväznému 
nariadeniu č. 5/2000, ktorým bude schvaľovaný návrh ZaD ÚP č. 7/2023, so záväznou časťou – 
zásady a regulatívy územného rozvoja, funkčné využitie územia podľa príslušných výkresov a zásady 
riešenia technickej infraštruktúry podľa príslušných výkresov. Dodatok vyhlasuje záväznú časť ZaD 
ÚP č. 7/2023, jeho funkčné a priestorové usporiadanie, záväzné regulatívy, limity využitia územia 
v územnom rozsahu podľa textovej a grafickej časti a je záväzným podkladom pre rozhodovanie 
v celom riešenom území. 
 
Návrh uznesenia k bodu č. 3:  
Členovia komisie berú na vedomie Návrh dodatku č.7/2025 k VZN 5/2000 o ZaD ÚP a odporúčajú 
materiál v MsZ schváliť. 
 
Bod č.4: Návrh zoznamu investícií financovaných z úveru na roky 2025 a 2026 
Predseda komisie a vedúca OVaD Ing. Holotňáková predstavili návrh investícií pre roky 2025 a 2026, 
ktoré by mali byť financované z úverových prostriedkov. Návrh na prerozdelenie má slúžiť na prípravu 
1.zmeny rozpočtu na rok 2025. 
V diskusii bola zo strany členov komisie položená otázka na potrebu realizácie spevnených plôch 
(komunikácii) v lokalite Červený jarok (Jedľová ul.), Novoveská Huta (Horská ul.), Malá ul a MK na 
Tepličskej ceste (panelová cesta k Tatranu) s dôrazom na návrh iného prerozdelenia v prospech 
investícií (ZUŠ), na ktoré mesto získalo dotáciu a je potrebné zabezpečiť spolufinacovanie. 
Požiadavka smerovala k spracovaniu návrhu iného prerozdelenia návrhu. 
 
Návrh uznesenia k bodu č. 4:  
Členovia komisie berú na vedomie návrh materiálu a odporúčajú do najbližšieho stretnutia komisie 
spracovať návrh na iné prerozdelenie úverových zdrojov v prospech spolufinancovania projektov 
financovaných z externých zdrojov. 
  
Bod č. 7: Rôzne a diskusia 
Predseda komisie oboznámil prítomných o programe rokovania ďalšieho spoločného zasadnutia 
komisie a poslancov MsZ, ktoré sa bude konať dňa 23.01.2025. Na tomto zasadnutí bude 
odprezentovaný návrh strategického dokumentu – Stratégia adaptácie mesta Spišská Nová Ves na 
zmenu klímy, zároveň bude prerokovaný aktualizovaný zoznam investičných akcií financovaných 
formou úveru na roky 2025 a 2026. Taktiež bude súčasťou programu rokovania návrh určenia názvu 
ulice v novej lokalite IBV – Zelené údolie. 
 
Bod č. 8: Záver 
Komisia je uznášaniaschopná a schválila nasledujúce znenie uznesenia:  
K bodu 2: Členovia komisie berú na vedomie Návrh ZaD ÚP č.7/2023, ktorý bude predložený na  

    rokovanie MsZ vo februári 2025 a odporúčajú materiál v MsZ schváliť 
K bodu 3: Členovia komisie berú na vedomie Návrh dodatku č.7/2025 k VZN 5/2000 o ZaD ÚP   

   a odporúčajú materiál v MsZ schváliť. 
K bodu 4: Členovia komisie berú na vedomie návrh materiálu a odporúčajú do najbližšieho stretnutia  

    komisie spracovať návrh na iné prerozdelenie úverových zdrojov v prospech  
    spolufinancovania projektov financovaných z externých zdrojov. 

 
Komisia sa dohodla na vykonaní nasledujúcich úloh: 

 zaslať kompletnú dokumentáciu návrhu ZaD ÚP č.7/2023 členom komisie v skoršom termíne; 

 do najbližšieho stretnutia komisie spracovať návrh na iné prerozdelenie úverových zdrojov 
v prospech spolufinancovania projektov financovaných z externých zdrojov. 
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Pokračovanie Zasadnutia Komisie výstavby, dopravy, územného plánovania a rozvoja mesta 
pri MsZ v Spišskej Novej Vsi dňa 23.01.2025 - II. Časť 

 
Bod č. 5: Prezentácia návrhu Stratégie adaptácie na nepriaznivé účinky zmeny klímy mesta 
Spišská Nová Ves 
Ing. Zuzana Valkoššáková oboznámila prítomných o spracovanom strategickom dokumente – 
Stratégia adaptácie mesta Spišská Nová Ves na zmenu klímy (ďalej len „adaptačná stratégia), 
odôvodnila potrebu spracovania tohto dokumentu a charakterizoval hlavný prínos stratégie pre mesto. 
Následne požiadala autorov dokumentu o detailnejšie odprezentovanie tohto dokumentu prítomným. 
Ing. Michal Schvalb (KRI) predstavil prítomným strategický dokument - adaptačnú stratégiu, ktorý bol 
spracovávaný v období rokov 2023 až 2024. Popísal líniu tohto dokumentu, z čoho vychádza tento 
dokument, ako boli posudzované dopady klímy na mesto, ako je mesto pripravené reagovať, aké sú 
navrhované opatrenia, ciele a indikátory, ktoré budú viesť k zabezpečeniu odolnosti mesta na 
klimatické hrozby. Dokument pozostáva z analytickej a návrhovej časti. V rámci analytickej časti sú 
detailne popísané očakávané dôsledky zmeny klímy a klimatické hrozby, ktorým mesto čelí (riziko vĺn 
horúčav, riziko povrchových záplav), posúdenie citlivosti na zmenu klímy, identifikácia miest, kde sa 
nachádzajú zraniteľné skupiny obyvateľstva, identifikácia najviac rizikových území a hodnotenie 
adaptačnej kapacity mesta, ktorá predstavuje pripravenosť samosprávy čeliť prejavom zmeny klímy. 
Návrhová časť stanovuje ciele a programy adaptačnej stratégie, ktoré vychádzajú z analytickej časti 
a zo zásad pre adaptačný proces v urbánnom území, platné pre mesto Spišská Nová Ves. Táto časť 
obsahuje zároveň 15 zásad na zvýšenie klimatickej odolnosti mesta. 
Pozn.: 
Adaptáciou (prispôsobenie) rozumieme prispôsobenie sa prírodných alebo ľudských systémov na nové alebo 
meniace sa prostredie. Prispôsobenie sa zmene klímy sa týka prispôsobovania sa prírodných alebo ľudských 
systémov v reakcii na aktuálne alebo očakávané klimatické podnety alebo ich účinky, ktoré zmierňujú škody alebo 
využívajú výhodné príležitosti. Rôzne typy prispôsobenia sa môžu byť delené na preventívnu a reaktívnu 
adaptáciu, súkromná a verejná adaptácia a autonómne a plánované prispôsobenie. 

 
Ing. Jozef Gonda doplnil, že tento dokument bude súčasťou schvaľovania na najbližšom zasadnutí 
MsZ,  a že následne je žiaduce zabezpečiť proces implementácie tohto dokumentu aj do územného 
plánu mesta, čím budú všetky činnosti na území mesta determinované o. i. aj týmto dokumentom. 
Poznamenal, že schválenie tohto dokumentu je podmieňujúce pri uchádzaní sa o externé zdroje 
financovania v rámci značného množstva vyhlasovaných výziev na poskytnutie NFP na projekty 
mesta. 
Mgr. Rastislav Javorský považuje za potrebné poukázať na to, čo je výsledkom spracovaného 
dokumentu, a teda aké konkrétne opatrenia sú odporúčané pre mesto aby konalo v súlade 
s adaptáciou na zmenu klímy (t. j. potreba rozšírenia parkov, potreba prijatia VZN o zadržiavaní vody 
v meste, potreba riešiť problém prehrievania územia prostredníctvom spracovania stratégie dodávky 
chladu a tepla pre centrálneho dodávateľa tepla, odporúčania k výstavbe parkovísk atď.) 
 
Ing. Michal Schvalb (KRI) reagoval, že súčasťou adaptačnej stratégie je aj návrh akčného plánu, ktorý 
definuje 3 časti konkrétnych odporúčaných aktivít: 

1. časť predstavuje vybrané projekty mesta (súčasť Akčného plánu PHRaSR), ktoré disponujú 
vysokým predpokladom napĺňať ciele adaptačnej stratégie, 

2. časť predstavuje odporúčania pre aktivity mesta vo forme projektových ideí vedúcich k 
napĺňaniu cieľov adaptačnej stratégie, 

3. časť predstavuje vybrané projekty mesta (súčasť Akčného plánu PHRaSR), ktoré môžu 
obsahovať aj prvky, smerujúce k napĺňaniu adaptačnej stratégie, ale primárne disponujú 
vysokým predpokladom znižovať emisie skleníkových plynov (mitigácia zmeny klímy). 
 

Mgr. Rastislav Javorský poukázal na problém zosúladenia navrhovaných aktivít v zmysle tejto 
stratégie so stanoviskami pamiatkarov v centre mesta (problém s inštaláciou solárnych zariadení 
v pamiatkovej zóne). 
RNDr. Andrej Šteiner, PhD.(KRI) reagoval, že v rámci navrhovaných opatrení vyplývajúcich z tejto 
stratégie je časť adaptačných opatrení a časť mitigačných. Vzhľadom k danej problematike v centre 
mesta je potrebné zamerať sa na adaptačné opatrenia (tienenie, použitie svetlých farieb, zvýšeným 
množstvom vodnej pary atď.), ktoré síce nevedú k šetreniu energie, ale chránia územie pred 
negatívnymi dopadmi zmeny klímy. 
Pozn.: 
Mitigáciou (zmiernenie, zoslabenie) rozumieme antropogénne intervencie na zníženie zdrojov, alebo zväčšenie 
záchytov skleníkových plynov. 
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Návrh uznesenia k bodu č. 5:  
Členovia komisie berú na vedomie návrh Stratégie adaptácie mesta Spišská Nová Ves na zmenu 
klímy a odporúčajú materiál v MsZ schváliť. 
 
Bod č. 4: Návrh zoznamu investícií financovaných z úveru na roky 2025 a 2026 
Ing. Zuzana Holotňáková oboznámila prítomných s obsahom prepracovaného návrhu investičných 
akcií s možnosťou financovania cez úver, ktorý pozostáva z týchto investičných akcií a výšky 
potrebných úverových prostriedkov potrebných na dofinancovanie ich realizácie (celková suma je 
4 mil. eur, z toho je navrhované čerpanie v roku 2025 vo výške 1,6 mil. eur a v roku 2026 vo výške 2,4 
mil. eur): 

 Mosty, lávky: 
o Lávka na ul. Elektrárenská Zimný štadión: 250 000 eur; 
o Lávka na ul. Ing. O. Kožucha: 250 000 eur. 

 Cesty: 
o Červený jarok – cesta na ul. Jedľová: 200 000 eur; 
o Obslužná komunikácia na ul. Rázusova: 200 000 eur. 

 Chodníky: 
o Chodník na ul. Koceľova (druhá polovica): 100 000 eur; 
o Rekonštrukcia chodníka na Gorkého ul. – smer Shell, III. Etapa: 90 000 eur; 
o Rekonštrukcia chodníka Vajanského ul. (od Duklianskej k železničnej stanici): 70 000 

eur. 

 Investičné akcie – iné: 
o Revitalizácia vnútrobloku sídliska Západ I v Spišskej Novej Vsi: 150 000 eur; 
o Rekonštrukcia ZŠ Nad Medzou: 80 000 eur; 
o Rekonštrukcia ZŠ Ing. Kožucha: 70 000 eur; 
o Rekonštrukcia MŠ Zd. Nejedlého: 200 000 eur; 
o Rekonštrukcia ZŠ Lipová: 50 000 eur; 
o Obnova a zlepšenie energetickej hospodárnosti budovy ZUŠ Spišská Nová Ves: 975 000 

eur; 
o Vybudovanie terminálu AD v SNV (vrátane rek. budovy AS a nákupu bezemisných 

autobusov): 670 000 eur; 
o Parkovací rampový systém – II. etapa – Letná ul. Spišská Nová Ves: 200 000 eur; 
o Modernizácia CSS križovatky ulíc Duklianska / Starosaská / Odborárov / Štefánikovo 

námestie: 45 000 eur; 
o Rekonštrukcia zimného štadióna: 400 000 eur. 

 
Tento zoznam zahŕňa aj ďalšie investičné akcie, ktoré zatiaľ nie sú zahrnuté v rámci čerpania úveru: 

 Mosty, lávky: 
o Most na ulici J. Fabiniho (vstup do SNV, nad veľkým podjazdom): 2 000 000 eur – 

termínový súlad s rekonštrukciou ŽSR PP – Krompachy; 
o Most na ul. Gemerská, Ferčekovce: 850 000 eur; 
o Lávka pri Panoráme: 300 000 eur; 
o Lávka pri Tescu: 280 000 eur; 
o Most na ul. Radlinského (vstup do SNV, nad veľkým podjazdom): 1 800 000 eur; 

 Cesty: 
o Prístupová komunikácia k IBV Horská ul.: 210 000 eur; 
o Červený jarok – cesta na ul. Limbová (druhá polovica): 250 000 eur; 
o Červený jarok – cesta na ul. Košiarna: 200 000 eur; 
o Cesta na ul. Sadová (od Rošera po Tatran): 800 000 eur; 
o Rekonštrukcia MK ul. Malá: 25 000 eur; 
o Rekonštrukcia časti panelovej cesty na ul. Sadová (úsek od Tepličskej cesty po Tatran): 

100 000 eur. 

 Chodníky: 
o Prestavba cyklochodníka pri bývalých kasárňach III. etapa časť Kožuchova ul.: 2 500 000 

eur; 
o Rekonštrukcia časti chodníka na ul. Letecká: 70 000 eur. 

 Investičné akcie – iné: Rekonštrukcia dvoch schodísk pri veľkom podjazde (Daňový úrad 
a Telep), Rekonštrukcia CVČ Levočská ul., Šejp park Spišská Nová Ves, Tenisová hala 
Jánskeho ul. Spišská Nová Ves, BD Viľčurňa, Areál bežeckého lyžovania Grajnár, Komunitné 
centrum Ferčekovce, Obnova Reduty, Vodné plochy mesta – Fľúder. 
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Ing. Jozef Gonda doplnil, že aktualizovaný zoznam vychádza najmä z potreby zabezpečenia 
spolufinancovania investičných akcií (projektov), na ktoré mesto získalo externé zdroje financovania. 
Aktualizácia tohto zoznamu zahŕňa doplnenia a upresnenia výšky jednotlivých investícií v zmysle 
spracovaných stavebných rozpočtov, zrealizovaných verejných súťaží, zapracovaní podmienok 
čerpania NFP a taktiež v zmysle zohľadnenia zmeny výšky DPH. Tento zoznam zohľadňuje vznesené 
pripomienky členov komisie z predošlých zasadnutí komisie a taktiež požiadavky občanov 
predmetných lokalít. Všetky investičné akcie s navrhovaným čerpaním v roku 2025 sú súčasťou prvej 
zmeny rozpočtu mesta na rok 2025. Presný zoznam realizovaných aktivít a ich rozdelenie medzi rokmi 
2025 a 2026 nie je záväzné. Plánované investičné aktivity sa môžu ešte v priebehu tohto obdobia 
prehodnotiť a zmeniť ich prioritizácia, pričom tieto prípadné zmeny sú podmienené schválením 
mestského zastupiteľstva. 
 
RNDr. Ladislav Ruttkay reagoval, že vzhľadom na to, že úver je málo postačujúci na množstvo 
potrebných investičných akcií, je potrebné vybrať tie investície, ktoré najviac pomôžu čo najväčšiemu 
množstvu občanov. Investíciu - parkovací rampový systém na ul. Letná, považuje za menej potrebný 
pre občanov na rozdiel od investícií týkajúce sa chodníkov, ktorých rekonštrukcia je dlhodobo 
odsúvaná. 
 
Mgr. Rastislav Javorský sa stotožňuje s názorom, že prioritou mesta by mala byť rekonštrukcia 
chodníkov. Niektoré investície by navrhoval zaradiť do zoznamu v prípade navýšenia úveru. 
 
Ing. Jozef Gonda doplnil informáciu o spracovanej analýze návratnosti investície do samoobslužného 
parkovacieho systému. V rámci už zrealizovaných investícií (parkovací systém pri malej poliklinike, 
parkovací systém pri pošte) došlo k násobnému nárastu príjmov z parkovného. Predpokladaná 
návratnosť investície do parkovacieho systému na ul. Letná bola vypočítaná na 6 rokov (viď príloha). 
 
RNDr. Ladislav Ruttkay reagoval na navrhovanú investičnú akciu rekonštrukcie chodníka na ul. 
Gorkého III. Etapa – vyjadril súhlas s touto investičnou akciou a zároveň položil otázku, či sa uvažuje 
aj nad rozšírením chodníka v časti od zimného štadióna po Kozí vrch. 
 
Ing. Zuzana Holotňáková reagovala, že vzhľadom na majetkové vzťahy je rozšírenie tohto chodníka 
na úkor cesty komplikované. 
 
RNDr. Ladislav Ruttkay položil otázku, prečo je v rámci návrhu investičných akcií spomedzi mostov 
a lávok v roku 2025 počítané len s rekonštrukciou lávky na Ing. O. Kožucha, a rekonštrukcia lávky pri 
Zimnom štadióne je naplánovaná až na rok 2026. 
 
Ing. Zuzana Holotňáková reagovala, že projekt realizácie lávky pri Zimnom štadióne je súčasťou 
spracovávanej štúdie s návrhom cyklochodníka (možnosť získať externé zdroje z výzvy na poskytnutie 
NFP na realizáciu cyklotrás). Realizácia lávky na ul. Ing. O. Kožucha je uprednostnená z dôvodu 
havarijného stavu a projektovej pripravenosti. 
 
Návrh uznesenia k bodu č. 4:  
Členovia komisie berú na vedomie návrh zoznamu investícií financovaných z úveru na roky 2025 
a 2026 a odporúčajú materiál v MsZ schváliť. 
 
Bod č. 6: Návrh VZN č. 2/2025 o určení názvu novej ulice „Zelené údolie“ (nová IBV) 
Ing. arch. Katarína Leskovjanská oboznámila prítomných o developerom podanej žiadosti o určenie 
názvu ulice v lokalite novej IBV – Zelené údolie. Žiadateľ v tejto žiadosti uvádza okrem tohto názvu 
ulice aj ďalšie návrhy názvov tejto novej ulice. Informovala, že referát územného plánovania súhlasí 
s návrhom určenia názvu ulice – Zelené údolie. 
 
Mgr. Rastislav Javorský vyjadril súhlas s týmto stanoviskom. Zároveň odporúča zvážiť pri určení 
názvu ďalších novovzniknutých ulíc mená osôb, ktoré sa z historického hľadiska značne zaslúžili 
o rozvoj mesta (v zmysle vydanej publikácie o meste Spišská Nová Ves). 
 
Ing. Jozef Gonda vyjadril súhlas s týmto odporúčaním. 
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Návrh uznesenia k bodu č. 6:  
Členovia komisie berú na vedomie VZN č. 2/2025 o určení názvu novej ulice „Zelené údolie“ (nová 
IBV) a odporúčajú materiál v MsZ schváliť. 
Komisia sa dohodla na vykonaní nasledujúcich úloh: 
Členovia komisie odporúčajú pri určovaní názvov nových ulíc posudzovať možnosť zadania názvu 
ulice podľa mien osobností, ktoré sa z historického hľadiska značne zaslúžili o rozvoj mesta. 
 
Bod č. 7: Rôzne a diskusia 
 
Bod č. 8: Záver 
Komisia je uznášaniaschopná a schválila nasledujúce znenie uznesenia:  
K bodu 4: Členovia komisie berú na vedomie návrh zoznamu investícií financovaných z úveru na roky  

    2025 a 2026 a odporúčajú materiál v MsZ schváliť. 
K bodu 5: Členovia komisie berú na vedomie návrh Stratégie adaptácie mesta Spišská Nová Ves na  
                zmenu klímy a odporúčajú materiál v MsZ schváliť. 
K bodu 6: Členovia komisie berú na vedomie VZN č. 2/2025 o určení názvu novej ulice „Zelené údolie“  
                (nová IBV) a odporúčajú materiál v MsZ schváliť. 
 
Komisia sa dohodla na vykonaní nasledujúcich úloh: 

 pri určovaní názvov nových ulíc posudzovať možnosť zadania názvu ulice podľa mien 
osobností, ktoré sa z historického hľadiska značne zaslúžili o rozvoj mesta. 

 
 
 
Prílohy: 
1. Prepočet efektivity bezobslužných parkovacích systémov Letná ul. 
 
 
 
 
 
 
V Spišskej Novej Vsi, dňa 23.01.2025 
Zapísal: Ing. Tadeáš Biskup 
    
 
   
 
        Ing. Jozef Gonda 
                   Predseda Komisie 


